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Abstract (en)
[origin: CN107086147A] The invention relates to an overvoltage arrester device having a voltage dependent impedance device (6). The voltage-
dependent impedance device (6) is at least partially surrounded by a housing (1). The voltage-dependent impedance device (6) can be switched
by means of a separating device (7). To this end, a kinematic chain is used which passes through the walls of the housing (1) and transfers the
movement of a drive device (11) to the contacts (8, 10) of the separate device (7) that can move relative to each other. A coupling means (12)
having couplers (14a, 14b) is provided in the kinematic chain.

Abstract (de)
Eine Überspannungsableiteranordnung weist eine spannungsabhängige Impedanzeinrichtung (6) auf. Die spannungsabhängige
Impedanzeinrichtung (6) ist von einem Gehäuse (1) umgeben. Mittels einer Trenneinrichtung (7) ist die spannungsabhängige Impedanzeinrichtung
(6) schaltbar. Dazu ist eine kinematische Kette verwandt, welche eine Wandung des Gehäuses (1) durchsetzt und eine Bewegung von einer
Antriebseinrichtung (11) auf relativ zueinander bewegbaren Kontaktstücken (8, 10) der Trenneinrichtung (7) überträgt. In der kinematischen Kette ist
eine Koppelanordnung (12) mit einer Kupplung (14a, 14b) angeordnet.
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